
Evropske izkušnje na Trnovem
Brez dvoma se v naši miselnocti, še bolj pa v miselnosli

in ravnanju strokovnjakov le spreminja razmerje do
slovenske kulturne dediščine. Lahko bi tudi zapisali, da
že ustaljene evropske navade ohranjanja kulturne in
narodne dediščine končno stopajo tudi na naša tla.

Pred osmimi leti so sprejeli zazidalni načrt za sosesko
VS-I Trnovo. Takrat je biia predvidena izgradnja nove-
ga stanovanjskega nasclja, ki naj bi bil olepšan, če je to
sploh primeren izraz, s parkirišči.

Lani spomladi je pričel strokovni tim Zavoda za iz-
gradnjo Ljubljane TOZD Urbanizem - LUZ pod vod-
stvom inž. Romana Remsa ponovno vrednotiti nekatere
objekte na Eiprovi in Kaninovi ulici ter v Trnovskem
pristanu. Ugotovil je, da bi veljalo nekaj objektov obdr-
žati kot kulturni zahodni rob stanovanjskcga naselja z
raznotero namembnostjo.

Na pogovom (7. 1.) z vsemi prizadetimi, med katerimi
so bili predstavniki občinske skupščine in izvršnega sveta,
krajevne skupnosti Tmovo, stanovanjske skupnosti, kul-
lurnih institucij in tozd ZIL, so lzmenjali mnenja o ideji
revitalizacije tega območja in na koncu ugotovili, da je
zadnji čas, da tudi pri nas pričenjamo ponovno ceniti
domačo kulturno dediščino.

Ker pa bo območje Trnovskega pristana, Kaninove
ulice in Eiprove ulice pravzaprav lahko tudi na zahod
premaknjen del nekaterih kuiturnih funkrij Ljubljane,
menijo v občini Ljubljana Vič-Rudnik, da ne more po-
stati to le naše, občinsko breme, ampak mora dobiti
ljubljansko, če ne celo slovensko vrednost. Ne smemo
pozabiti, da so pogosto prav s Trnovim omenjana tmena
slovenskih velikanov Prešerna, Finžgarja, Plečnika, itn.

Trnovski pristan je tudi stičišče ljubljanske mestne in

Tudi v teh zgradbah naj bi steldo noro,
bogatejše iivljenje

barjanske kulture. S svojimi zgradbamj bo spominjal na
čas, ko je bi!a Ljubljana pomembno prometno vozlišče,
Trnovski pristan pa njeno pristanišče.

Zato tudi ni za odmet predlog, da bi na njegovem
območju uredili tudi BARJANSKIMUZEJ. Na Barju je
kar 118 najdišč. ki so zelo bogata, žal pa še niso predstav-
ljena javnosti.

Na pogovoru so se dogovorili, da bodo predlagali
spremembo zazidalnega načrta za Tmovo in vanjo vklju-
čili omenjene novosti.
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